



上 海 S H A N G H A I



第十八届 亚洲华裔
18TH INTERNATIONAL



长 青 杯

CHINESE VETERANS CUP



国 际 足 球 邀 请 赛



纽 西 兰 华 人 足 球 总 会
NEW ZEALAND CHINESE SOCCER ASSOCIATION



纽西兰华人足球总会代表队： 华星足球元老队

领队：莫耀强，陈明荣 顾问：李辉立 教练：李开 队长：蔡連鴻，黄澄辉 秘书：麦美珠 助理：孙家平
队员：李伟 冯建基 叶永生 郑兆霖 陆一新 黄明清 张存风 陈纲 陈扬 张绍喜 邵乃根 廖思伟 李志军 吴静博 吴超 楊微



莫耀强



李开



陈明荣



李辉立



黄澄辉



孙家平



李进有



冯健基



叶永生



郑兆霖



陆一新



黄日清



张存风



邵乃根



张绍喜



陈扬



陈纲



麦美珠

恭 祝

纽西兰华人足球总会
新西兰华星足球会

名扬四海 - 惠泽华民

香港流浪足球会
陈明荣黑珍珠有限公司

敬 贺



纽西兰华人足球总会简介

New Zealand Chinese Soccer Association

自从2002年组成新西兰华人足球总会以来,我们每年都主办各类杯赛,包括:2月份的多民族贺岁杯,3月份的纽华杯/华人联赛,(4 - 9月各属会球队分别参加本地联赛);与澳洲也曾多次携手合办两地互访的纽澳杯。随着丰富的活动安排,明显看到整个华人圈子的足球水平大幅度提升。为了鼓励会内众弟兄继续保持对足球的热诚,我们曾经组队参加公开组07年在厦门举行的第七届世界华人杯以及09年在福州举行的第八届世界华人杯。元老代表队曾经外访包括:08年5月-澳洲第五届澳纽杯,10月福州举行的国际邀请赛,12月澳门第9届元老回归杯,09年5月昆明举行的国际元老杯,11月澳门第10届元老回归杯,2010年10月在香港举行的“澳纽港三角友谊杯”。并2011年上海主办的第十五届华裔“长青杯”45岁组别。阔别3年,我们即将以55岁组别成员队应邀,参加由上海东华足球会和上海市老年人体育协会联合主办的“第18届亚洲华裔长青杯足球邀请赛”,一如既往,我们非常珍惜这次参加的机会,期待与众多来自世界各地的足球兄弟真诚交流,增进情谊。

见识过2011年上海东华足球会和上海市老年人体育协会的超强办事能力,深信这次的盛会一定同样会使每一位参与者兴奋难忘。在此,衷心祝愿主办单位一切顺利。圆满成功

新西兰华人足球总会

主席 李开

21/08/2014

It has almost been 12 years since New Zealand Chinese Soccer Association was first founded. Each year in February, we host a Multi-Cultural Soccer Tournament, in March - NZ Chinese Cup, April through to August - each associated member participates in local soccer league, August through to October - NZ Chinese League. After hosting a lot of activities, we were able to see the significant improvement throughout the years. All these are good evidence to show our achievements, its not only glory to our society, but our nation as well.

As encouragement to the next generation, we organized an open age representative team, in 2007 to participate the “7th Chinese World Cup” in Xiamen. And the “8th Chinese World Cup” in Fuzhou in 2009. For our veterans team: May 08 “5th ANZ Cup” in Sydney ; Oct 08 won the cup of “National Day Tournament” in Fuzhou China. Dec 08 “International tournament of 9th Anniversary” in Macau. May 2009, “International Veterans Cup” - Kunming China. Nov 2009 “International tournament of 10th Anniversary” in Macau. Oct 2010 won the cup of “ANZHK” in Hong Kong, and Oct 2011, it was our pleasure to be invited by Shanghai Dong Hua Football Association, for the “15th Asian Chinese Evergreen Cup”, we achieved Runner Up.

This year, we are invited by the same great organizer for the “18th Asian Chinese Evergreen Cup”. We value this opportunity and sincerely wish the organizer of “18th Asian Chinese Evergreen Cup” all the best and prosperous.

Jack Li

Chairman of NZ Chinese Soccer Association

21 August 2014



2009年参加澳门庆回归十周年邀请杯



2008年荣获福州国庆元老杯国际邀请赛冠军



2009年世界华人杯青年组冠军



2010年香港澳洲新西兰三角赛冠军



2011年第15届世界华裔元老杯（45岁组）冠军东华与亚军新西兰



2008年元老队与青年队一起访问澳洲



2008年澳门第九届庆回归杯季军香港殿军新西兰